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Protokół 
z XXIX  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 22 marca 2013r. w godz. od 9.00 do 12.25  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 

13 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 

 
Wójt –proszę o wprowadzenie trzech zmian 
-  wykreślenie punktu „h” projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu, 
- wprowadzenie uchwały w miejsce wykreślonej w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie do Kościerskiego Partnerstwa  na Rzecz Rozwoju Społeczno Gospodarczego, 
- zamiany kolejności uchwał w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej i w 
sprawie zmian w budżecie gminy,  
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na wycofanie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu,  
 

Radni  13 głosami „za” wycofali proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

Kościerskiego Partnerstwa  na Rzecz Rozwoju Społeczno Gospodarczego.  
 
Radni  13 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie zmiany kolejności uchwał w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej i w sprawie zmian w budżecie gminy. 
 

Radni  13 głosami „za” przyjęli proponowaną przez Wójta zmianę.  
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 

następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Informacja przedstawiciela PGNiG-e na temat poszukiwania i wydobycia gazu  

z łupków. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2012 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2014 rok 

funduszu sołeckiego, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Liniewie z filią w Wysinie za 2012 rok, 

c) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Rekreacji w Liniewie za 2012 rok, 

d) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 

Budżetowego w Orlu za 2012 rok, 

e) przyjęcia programu opieki na zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Liniewo w 2013 roku, 

f) przyjęcia Programu usuwania azbestu z terenu gminy Liniewo, 

g) zasad przyznawania dotacji ze środków budżetu gminy Liniewo na zadania 

związane z usuwaniem azbestu na terenie gminy Liniewo, 

h) wyrażenia zgody na przystąpienie do Kościerskiego Partnerstwa na Rzecz 

rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

i) udziału gminy Liniewo w „Partnerstwie NORDA” w ramach Programu 

Regionalnego Ministerstwa Rozwoju Regionalnego „Rozwój miast poprzez 

wzmocnienie kompetencji jednostek samorządu terytorialnego, dialog 

społeczny oraz współpracę z przedstawicielami społeczeństwa 

obywatelskiego”, 

j) zmian w budżecie gminy 

k) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 
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Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych 
 

Stanisław Burek – już wspominałem kilkakrotnie ale dalej w tej sprawie niema żadnych 
wiadomości, więc przypominam ponownie o  zasadności dwóch lampach w kierunku 
tartaku. 
 
Tadeusz Borkowski – chciałbym zapytać o odśnieżanie chodników przy drogach 
powiatowych, ponieważ nie są one odśnieżane zagraża to bezpieczeństwu czy powiat 
przekazuje może jakieś środki na ich odśnieżanie. 
 
Jerzy Bałachowski – chciałbym zapytać o  umowy w sprawie kanalizacji w Wysinie, 
ponieważ mieszkańcy chcieliby dokonywać wpłat, wykonywane są inwestycje na terenie 
Wysina podczas prac wykonywanych przez firmy na drogach tworzy się duża  ilość błota 
czy można by było w jakiś sposób to uprzątnąć, ostatnią sprawą są drzewa rosnące koło 
pani Kwiatkowskiej są one już tak wysokie, że wchodzą w linię energetyczną wiem, że 
zgoda na usunięcie teraz jest już niemożliwa, ale może jednak coś udałoby się w tej 
sprawie zrobić. 
 
Zbigniew Rekowski – odśnieżanie dróg w Orlu do Pana Świeczkowskiego czy ciężko 
byłoby, aby pług tam przejechał. 
 
Grzegorz Michnowski – dziękuję za postawione tablice, ale jeszcze prosiłbym, aby 
postawiono tablicę przy wyjeździe z Kobyla, bo tam jeszcze nie ma, kolejna sprawa dotyczy 
meldunku państwa Ossowskich dawno już nie zamieszkują w Garczynie a korespondencja 
nadal przychodzi, ostatnia sprawa do Pana kierownika Ośrodka Zdrowia jak wygląda 
sprawa gabinetu stomatologicznego. 
 
Wiesław Szarmach – chciałbym odczytać interpelacją radnego Łankowskiego zgłoszoną 
na piśmie. 
(interpelacja w załączeniu do protokołu)    
     
Ad. 6 

Informacja przedstawiciela PGNiG-e na temat poszukiwania i wydobycia gazu z 
łupków. 
 
Przedstawiona została prezentacja multimedialna na temat wydobywania gazu z łupków. 
 
Ryszard Kruszyński – jaki będzie przepływ gazu czy będą wykonane zbiorniki 
magazynujące czy będzie to podłączone do nici przesyłowej. 
 
Przedstawiciel PGNiG – technologia, infrastruktura będą widoczne głowice rurociągu 
natomiast sam rurociąg będzie poprowadzony pod ziemią, czyli będzie to infrastruktura 
podziemna. 
 
Benedykt Knitter – chciałbym zapytać, jaki będzie stosunek zużycia wody do 
wydobywanej ilości gazu. 
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Przedstawiciel PGNiG – woda będzie wykorzystywana do odwiertu i  szczelinowania, 
woda wykorzystywana jest tylko wtedy, kiedy chcemy dostać się do źródła  w procesie 
eksploatacji czy wydobycia woda nie będzie wykorzystywana. 
Jerzy Bałachowski – wieża robi wrażenie głosy są podzielone, ale chciałbym zapytać o 
drogi wiadomo, że jest wykonywana kanalizacja jest PGNiG robią się dziury w drogach, 
wiadomo, że to drogi powiatowe czy w przypadku ewentualnych remontów pieniądze będą 
przekazane do powiatu czy do gminy. Nie mówi się nic o ewentualnych wybuchach i 
pożarach jak jest to zabezpieczone. 
 
Przedstawiciel PGNiG – to nie tak  my refundujemy drogi wykorzystujemy nasze firmy lub 
te, które funkcjonują lokalnie nie będziemy przekazywać środków finansowych na remonty 
dróg, my odpowiadamy za szkody i będziemy je naprawiać. Jeśli chodzi o zagrożenie 
pożarowe prawo geologiczne i Górnicze wymaga wykonania planu ruchu. Plan ruchu 
zawiera scenariusze postępowania w sprawie awarii, firma, która jest wykonawcą 
odwiertu ma obowiązek zabezpieczenia. Jesteśmy przygotowanie na wszelkie ewentualne  
zagrożenia środki zabezpieczające wymagane są przez prawo. Jeśli wystąpi jakiekolwiek 
zagrożenie to powiadamiane są wszystkie służby ratownicze. 
  
Wójt – cieszy to, co słyszymy, że macie społeczny charakter, pierwsza wiertnia pokaże czy 
będą złoża my zdajemy sobie sprawę, że to dopiero początek na pewno jest wiele głosów 
na temat gazu z łupków, ale miałbym prośbę o zorganizowanie kolejnej wyprawy do 
wiertni w okresie cieplejszym może nawet w okresie wakacyjnym lipiec-sierpień. Będziemy 
czekać na efekty 
 
Przedstawiciel PGNiG – bardzo dziękujemy za spotkanie chcielibyśmy, aby radni wspólnie 
zastanowili się i zadeklarowali, jaki potrzeby są dla  dzieci i młodzieży mogą państwo 
złożyć wniosek o dofinansowanie. 
 
Wiesław Szarmach – bardzo dziękujemy ze strony rady gminy nie ma przeciwności i dalej 
będziemy współpracować i oczekiwać na efekty.          
 
 

Ad. 7  
Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi za rok  2012 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 8  
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2014 rok funduszu 

sołeckiego 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 

za podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Liniewie z filią w Wysinie za 2012 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 

za podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

c) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i 

Rekreacji w Liniewie 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 

 
Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

d) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 

Budżetowego w Orlu za 2012 rok, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

e) przyjęcia programu opieki na zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Liniewo w 2013 roku, 

 

Jerzy Bałachowski -  co roku kwota ta się powiększa ktoś podrzuca psa i to my 
musimy za niego płacić, jak był podatek od psa to był dochód. 
 
Benedykt Knitter – popieram kolegę Łankowskiego ja muszę mieć owce z chipem. 
Czasami ludzie szukają psów myślę, że to byłby może i dobry pomysł. 
 
Wiesław Szarmach – wprowadzenie chipów to są ogromne koszty, więc musiał 
wybyć wtedy wprowadzony podatek od zwierząt. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś 
uwagi do    przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 11 głosami „za” przy 2 „przeciw” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

f) przyjęcia Programu usuwania azbestu z terenu gminy Liniewo, 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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g) zasad przyznawania dotacji ze środków budżetu gminy Liniewo na zadania 

związane z usuwaniem azbestu na terenie gminy Liniewo, 

 
Jerzy Bałachowski – jeśli azbest będzie zdemontowany i ktoś chciałby się go 
pozbyć, chodzi o taki stary, który ktoś już sam zdjął to na jakich warunkach. 
 
Wójt – jest dotacja za zdjęcie z dachów i elewacji, jeśli samemu ktoś podejmie się to 
dotacja będzie wynosiła 300zł dotacja jest tylko na zdjęcie i utylizację a nie na nowe 
pokrycie dachu. 
 
Krystian Breski – uchwała przewiduje dwa warianty tak, aby było zgodne z 
wymogiem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska firma, która będzie 
wykonawcą na terenie gminy będzie wyłoniona w przetargu, ponieważ firmy 
zawyżały faktury, o 100% jeśli ktoś będzie wykonywał to w własnym zakresie to 
kwota będzie niższa. 
 
Grzegorz Michnowski -  wyrzucić tą uchwałę za 450zł to nikt  nie będzie chciał 
wejść na dach i tego zdjąć za 450zł człowiek się tylko najeździ proszę dopisać, jakie 
kwoty i dotacje. 
 
Krystian Breski – podejmowana uchwała nie może być inna jest przygotowany 
wzór deklaracji gdzie właściciel będzie deklarował, ponieważ jeden będzie chciał sam 
się tego podjąć a drugi przyjdzie i powie, że my mamy to wykonać. 
 
Wójt – wniosek możemy dopisać w uzasadnieniu dla nas jest to oczywiste 
przygotujemy komunikat, jeśli ktoś sam się tego podejmie to otrzyma niższą kwotę a 
jeśli ktoś skorzysta z programu gminnego  to właściciela nic nie obchodzi. 

 
Skarbnik – uchwała dotyczy bezpośrednio uzyskanej dotacji są dwie sytuacje my, 
jako gmina wykonujemy jedno działanie. 
 
Grzegorz Michnowski – teraz zrozumiałem wiec wycofuję prośbę o dopisaniu 
dodatkowego punktu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś 
uwagi do    przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymujący się”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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h) wyrażenia zgody na przystąpienie do Kościerskiego Partnerstwa na Rzecz 

rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
 
Skarbnik – szanowni państwo na poprzedniej sesji podjęliśmy uchwałę o 
przystąpieniu do partnerstwa, więc musimy ująć to w prognozie finansowej 
złożyliśmy swoje projekty inwestycji i jeśli zostaną one zaakceptowane do głównego 
programu to przekażemy wspólny wkład w wysokości 36.000zł w roku 2013 byłaby 
to kwota 9000zł, w roku 2014 kwota 13000 zł,  2015 roku też 13000zł. Zaznaczam, 
że jest to tylko prognoza, więc jeśli nasze wnioski do programu nie zostaną 
zakwalifikowane to nie będziemy przekazywać żadnych funduszy. 
 
Grzegorz Michnowski – Pani Skarbnik my mamy  wkład 15% a reszta gmin. 
 
Skarbnik – dostaliśmy dokumentację każda gmina wnosi wkład 36.000zł, 200.000zł 
na projekt gminny natomiast wiadomo, że nie wszystkie działania przejdą, które 
przejdą na chwilę obecną nie wiemy.  
 
Grzegorz Michnowski – a czy nie można dodać zapisu, że jeśli nasze propozycje nie 
będą ujęte w programie to nie przekażemy pieniędzy.   
 
Jerzy Bałachowski – więc jak wszystkie gminy to my też musimy, uważam, że to nie 
my skorzystamy z tego programu a kto inny. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś 
uwagi do    przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni  9 głosami „za” przy 3 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się”  przyjęli 
uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

i) udziału gminy Liniewo w „Partnerstwie NORDA” w ramach Programu 

Regionalnego Ministerstwa Rozwoju Regionalnego „Rozwój miast poprzez 

wzmocnienie kompetencji jednostek samorządu terytorialnego, dialog społeczny 

oraz współpracę z przedstawicielami społeczeństwa obywatelskiego”, 

 
Wójt – NORDA obejmuje cały pas nadmorski my, jako jedyna gmina z naszego 
powiatu zostaliśmy zaproszeni do udziału w partnerstwie, nie będziemy wpłacać 
żadnych składek po prostu NORDA chce nas wspomóc. Przypomnę, że w latach 2014-
2020 finansowane będą tylko duże metropolitalne projekty, wnioski o 
dofinansowanie dla małych gmin nie będą brane już pod uwagę. Wspólne 
pozyskanie środków otworzy nam okno będziemy mieli wspólne prognozy. 



SESJA XXIX 22 marzec 2013r. 

 

Strona 9 z 11 

 

 
Bogdan Karczyński – mam taką samą uchwałę z Kościerzyny, jeśli ktoś chciały 
zobaczyć. 
 
Jerzy Bałachowski – my wstępujemy do partnerstwa na razie środków nie 
wpłacamy, nie wygramy z miastem. Strata pieniędzy na te wszystkie partnerstwa 
będziemy tylko płacić. 
 
Grzegorz Michnowski – wszystko to ładnie brzmi a mnie się wydaje, że oni 
potrzebują nas żeby jakieś punkty uzyskać.  
 

Skarbnik – drodzy państwo czegoś my tu nie rozumiemy środki z funduszy Unii 
Europejskiej do roku 2014 są już rozdane następne fundusze pozyskają tylko 
olbrzymy, dlatego też poprzez to partnerstwo będzie możliwość pozyskania 
jakichkolwiek środków. Możemy nic nie chcieć, ale później będziecie pytać ile Wójt 
pozyskał pieniędzy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś 
uwagi do    przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  12 głosami „za” przy 1 „przeciw”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

j) zmian w budżecie gminy 

 

Skarbnik omówiła zmiany w budżecie  
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

k) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
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Skarbnik omówiła zmiany w budżecie 
  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni  12 głosami „za” przy 1 „wstrzymujący się”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

Sekretarz – bardzo proszę o wprowadzenie zmiany zapisu uchwały w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie gminy Liniewo w 2013 roku, polegającą na zmianie treści § 3 z „uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia na „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego”  ponieważ musimy ją 
ogłosić w Dzienniku Urzędowym. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych wyrażają zgodę na 

wprowadzenie zmiany w uchwale. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
przyjęciem zmiany w uchwały. 
 
Radni  12 głosami „za” przy 1 „przeciw”  przyjęli zmianę w  uchwale. 
 
 

Ad.9 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wójt – dwie lampy w kierunku tartaku – tak jak wcześniej wspominałem planujemy 
przegląd sołectw, więc wtedy zastanowimy się nad możliwościami. 
- odśnieżanie chodników przy drogach powiatowych – w związku z tym, że nie tylko w 
Orlu taka sytuacja występuje, przygotujemy odpowiednie pismo opatrzone w przepisy, 
chodniki powinny być odśnieżone, ponieważ jest to zagrożenie, 
- wiata nad jeziorem – w ramach przeglądu sołectw jak będzie wiosna, jest to miejsce 
niemonitorowane i dzieją się tam różne rzeczy. 
  
Sekretarz – odnośnie meldunku państwa Ossowskich – od 19 lipca 2007 nie mają u nas 
pobytu stałego nie posiadają innego pobytu stałego lub czasowego, dlatego też pisma 
dochodzą do ostatniego meldunku stałego.  
 
Piotr Piwowarczyk – drzewa na granicy drogi gminnej i prywatnej posesji –
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podjedziemy i ocenimy, kto ma obowiązek zająć się ewentualną wycinką, w tej chwili 
możemy tylko zwrócić się do zakładu energetycznego o przycięcie gałęzi, 
- tereny PKP – nie posiadam informacji o wykupie nieruchomości były jakiś czas temu 
działania PKP w sprawie podziału nieoficjalnie wiem, że celem była sprzedaż firmie VISTAL 
my mamy umowę najmu zwracaliśmy się z pismem o wykupienie, ale nie uzyskaliśmy 
odpowiedzi, więc pismo ponowimy. 
 
Krystian Breski – odśnieżani drogi do Państwa Świeczkowskich – niestety jest to teren 
prywatny i nie możemy w to ingerować, 
- oznakowanie w Garczynie – proszę, aby Pan Michnowski chwilkę został po sesji, aby 
wskazać gdzie dokładnie brakuje tego oznakowania, 
- umowy w sprawie kanalizacji – już zostały przekazane sołtysom, 
- oczyszczanie ulic – zwrócimy uwagę firmom, które wykonują prace na tematy terenie, 
aby pilnowały czystości. 
 
Wójt – jeszcze odnoście opieki nad zwierzętami – na chwilę obecna nas po prostu na to 
nie stać myślę, że umowa jest na tyle uniwersalna, że nie będziemy płacić gigantycznych 
środków  
 
Bartosz Kotas – otrzymaliśmy nowy kontrakt od 1 kwietnia rozpoczynamy kontrakt jest 
większy niż w poprzednich latach, dlatego też uważam to za ogromny sukces, co roku 
będziemy przystępować do negocjacji, więc może uda nam się coś jeszcze uzyskać, wspomnę 
jeszcze, że na naszym terenie tylko pięć gabinetów uzyskało kontrakty. 
   

 

Ad.10 
Wolne głosy i wnioski 
 
Gabriela Borowicka – od 15 marca do 15 maja trwa składanie wniosków o dopłaty 
bezpośrednie i programy rolno środowiskowe, od 27 marca do 23 kwietnia składanie 
wniosków modernizacja gospodarstw, rolnicy mogą złożyć dwie oferty, z czego jedna musi 
być pewna. 28 stycznia 2013 weszła w życie nowa ustawa o GMO w tym roku będą liczne 
kontrole, więc proszę rolników o zachowanie faktur zakupu nasion. 
 

 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.25 
 

 
 
 
  

  Protokołowała                                                                            Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
  Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 
                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy  


